
Bestyrelsesmøde “Grænsen”
4. November 2024

Til stede: Lise, Max. Gert, Marie, Dina, Søren, Per, Marlene og Kristina

Godkendelse af seneste referat. Godkendt

Dagsorden:

1. Fastsættelse af datoer for bestyrelsesmøder og ordinær generalforsamling i
2025.

2. Fælleshuset og kontrakt for marketenderiet.
3. Forbedring af procedure for interesserede købere ved udbudte kolonihaver.
4. Orienteringer fra:

1. Forkvinde / Lise
2. køb og salg / Marie, Dina og Kristina
3. Kasserer / Gert

5. Evt. Solceller / Marlene

Referat:

1. Det undersøges om den ordinære generalforsamling i 2025 kan afholdes d. 22, 23 eller
24 april. Lise undersøger muligheder for leje af lokale. Første bestyrelsesmøde i 2025
bliver d. 3 feb. kl. 17 og herefter første mandag i månederne frem til juli, hvor der holdes
sommerferie. Første åbent kontor bliver d. 7 april kl. 16 efterfulgt af møde kl. 18

2. Fælleshuset - Kontrakt med marketender udløber ved årets udløb. Bestyrelsen i HF
Grænsen har ad flere omgange forsøgt at få en dialog i gang, med HF Riisvangen om
både marketenderi og hvordan begge haveforeninger kunne få mere glæde af arealerne
i og omkring fælleshuset, men det har desværre ikke været muligt at finde en
fælles platform. Derfor har HF Grænsens bestyrelse meddelt HF Riisvangens
bestyrelse, at der vil arbejde hen imod at stille forslag til generalforsamlingen om
at trække sig ud af fællesskabet med Riisvangen og i stedet etablere Grænsens
eget fælleshus. Derfor er der nu etableret en arbejdsgruppe i bestyrelsesgruppen, som
vil udarbejde et forslag, der kan træffes beslutning om på næste års generalforsamling.
Arbejdsgruppen vil mødes inden jul.



3. Svar fra interesserede købere ifm udbudte kolonihaver - Det drøftes hvordan vi kan sikre
at mails fra interesserede købere ikke går tabt. Det er beklageligvis for nyligt sket, at en
mail fra en interesseret køber er gået tabt. Forslaget til løsning af dette, bliver at oprette
en særskilt mail, som kun modtager svar fra interesserede købere, når de har været på
fremvisningsdage ifm. salg.

4. Orientering fra:

Forkvinde - En af drænstrengene omkring have 12, har været stoppet og er blevet
udbedret på haveforeningens regning.

Da Marie træder ud af bestyrelsen ved årets udgang, indtræder Marlene for Marie som
bestyrelsesmedlem.

Køb og salg - Årets sidste havesalg forventes afsluttet inden for kort tid.

Lejekontrakt skal fremgå af hjemmesiden, således at købere kan udfylde denne inden
salgsmøde. Lise kontakter Christina

Kasserer - Fristen for aflæsning af el og vand nærmer sig. Sidste frist er d. 15.11.2024.
Opkrævning sker sammen med haveleje i januar.

5. Solceller - Marlene stiller forslag om drøftelse af mulighed for etablering af
solcelleanlæg. Dette emne bliver drøftet videre på kommende møde.


